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秘书处
世界知识产权组织标准委员会（CWS）
34, chemin des Colombettes
1211 Geneva 20, Switzerland
WIPO （GB II 1.3）


尊敬的先生/女士：
澳大利亚知识产权局希望请求WIPO标准委员会（CWS）审议和明确外观设计电子图形视图的标准，涉及文件格式、分辨率、大小和其他适用属性。
目前，我们尚未就外观设计电子图形视图的标准达成一致，这会导致知识产权局在采用数字服务方面遇到困难。由于缺乏此类标准，知识产权局可能对接受外观设计图样施行不同的要求。因此，客户可能必须应对不同知识产权局对外观设计申请的不同要求。对于依照要求必须将外观设计图样转换成不同格式的客户，还可能产生费用。知识产权局在交换数据或将其转换以支持内部程序时，还可能面临格式和质量不一致的问题。
拟议的任务旨在从客户和知识产权局收集关于外观设计电子图形视图要求的信息，并制定WIPO标准，在达成一致的情况下，确定一套最低限度的、可接受的文件格式和属性，这些文件格式和属性可维持外观设计的细节。这项任务及其产生的WIPO标准的直接益处是，使提交给一个知识产权局的、符合标准的外观设计电子图样，能够在提交给其他知识产权局的申请中再次使用，无需转换或转化格式。这一标准将有望将客户和知识产权局的处理费用和工作量降至最低。还将确保设计的细节都清晰呈现，使公众和知识产权局在检索和查看现有技术时都从中受益。


外观设计电子图形视图的标准应考虑：
效率——外观设计申请要求大量不同角度的图形视图。平均而言，一份申请要提交约20至40个图像。图像文件的格式及其属性（包括大小和分辨率）必须确保它们的传输和查看能得到高效处理。
清晰——图像文件的格式及其属性必须确保设计的所有细节清楚且能够被识别。
技术意识——在制定这一标准时，应当考虑当前技术和新出现的技术趋势。特定技术，例如3D打印或全息图像可以用于外观设计成像。
澳大利亚知识产权局将非常感谢标准委员会讨论这一问题，以对外观设计电子图形视图的标准提供建议，这将明确指导知识产权局和客户提供一致的优质外观设计图像。
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Sanjay Kalra
首席信息官
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Dear Sir/Madam

1P Australia would like to request that the Committee on WIPO Standards (CWS) consider and define
a standard for design electronic graphical views, in terms of file formats, rasolutions, sizes and other
applicable attributes.

Currently, we do not have an agresd standard for design electronic graphical views, which can cause
difficulties for IP offices in adopting digital services. Due to the lack of such standards, IP offices may
implement different requirements in recsiving design graphical representztions. Consequently,
customers could have to deal with different requirements for design applications for different IP offices;
there is also a possibility of incurring costs to customers having to convert the design graphical
representations to different formats as required. IP offices also face issues in incons stent format and
quality while exchanging data, or converting it to support internal processes.

The objective of the proposed task is to collect information about the requirements from customers
and IP offices on the electronic graphical views of designs, and to develop a WIPO standard, defining
aminimum agreed set of acceptable file formats and properties that would preserve the detail of the
design. A direct benefit of the task and its resultant WIPO standard s o enable that a standard-
conforming electronic graphical representation of design filed to one IP office can be re-used without
conversion or reformatting in applications for other IP offices. This standard will hopefully minimise the
handling cost and sffort for customers and IP offices. It would also ensure the detail of designs are
represented clearly, benefiting both the public and IP Offices in searching and viewing prior art.

A standard for design electronic graphical view should conside~:
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Efficiency — A design application requires a number of graphical views from different angles. On
average, approximately 20 to 40 images are submitted for an application. The format of the image file
and its attributes (including size and resolution) must ensure that they can be handled efficiently for
transmitting and viewing

Clarity - the format of the image file and its attributes must ensure all details of a design are clear and
distinguishable. ’

Technology aware — current technology and emerging technology trends should be considered while
working on this standard. Certain technologies such as 3D printing, or holographic images could be
useful for design imaging

IP Austrlia would greatly appreciate the CWS discuss this issue with a view to recommending a
standard for design electronic graphical views, which wil clearly guide IP offices and customers to
provide consistent, quality design images

Yours sincerely,

HMa A

Sanjay Kalra
Chief Information Officer




